
 
 
 
 
Dordrecht, 5 februari 2024  
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders van Dordrecht (via griffiemail)  
i.a.a. de Leden van de Gemeenteraad  
 
 
Betreft: Artikel 40 inzake Zero Emissie Stadslogistiek binnenstad  
 
 
Vanaf 1 januari 2026 geldt voor de binnenstad van  gemeente Dordrecht een Zero Emissie Zone.   
Gemeente Dordrecht kiest voor een andere start datum dan andere gemeenten zoals Rotterdam (1 januari 
2025). Dat betekent dat veel ondernemers, onder andere marktkooplieden die ook op Rotterdamse markten 
staan, eerder dan 1 januari 2026 met elektrische vracht- en bestelwagens naar de binnenstad van Dordrecht 
komen. 
 
Onlangs verscheen er een noodkreet in het dagblad AD van de marktondernemers in de binnenstad. Voor veel 
ondernemers is een investering in nieuw vervoer financieel niet haalbaar. De overgangsregeling Zero Emissie 
Stadslogistiek heeft mogelijkheden tot het verlenen van een vrijstelling of ontheffing. 
 
In dit kader heeft de fractie van Op Ons Eiland een aantal vragen.  
 
1. Zijn er per 1 januari 2025 voldoende faciliteiten in de Binnenstad van Dordrecht voor dit soort vervoer 
(elektrische vrachtwagen en bestelbussen), zoals ‘speciale parkeerplaatsen en oplaadpunten?  
2. Zijn de wegen en de pleinen in de binnenstad bestand voor Electrische vracht- en bestelwagens. Deze zijn 
immers een stuk zwaarder dan de huidige vracht- en bestelwagens. 
3. Is er een onderzoek gedaan in hoeverre de fundering van panden in de historische binnenstad bestand 
zijn tegen zwaardere voertuigen?  
 
Marktkooplieden geven aan dat zij financieel – in ogenschouw nemende de aanstaande vergunningslooptijd- 
niet in staat zijn om te investeren in elektrische voertuigen. 
 
4. Is het college bereid om na te denken om deze marktondernemers een vrijstelling of ontheffing te verlenen 
tot aan 1 januari 2030? 
 
5.   kan het college op korte termijn uitsluitsel geven, doch uiterlijk eind februari 2024 , nu de zero emissie 
stadlogistiek ook gespreksonderwerp is bij de tot stand koming van de nieuwe nota voor de centrum markt. 
 
Kan het college fractie Op Ons Eiland een update geven omtrent de gesprekken met de ondernemers in de 
binnenstad in relatie tot de invoering van de Zero Emissie zone per 1 januari 2026? 
 
Met vriendelijke groet, 
Wouter Gorter  
Fractie Op Ons Eiland 


